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§ 1
Val av justerare och godkännande av dagordning 
Benjamin Dousa (M) och Elvir Kazinic (S) utsågs att justera dagens 
protokoll. Justeringen äger rum den 31 mars 2020. Aleks Sakala 
utsågs att justera paragraferna 24 och 34 i stället för ordföranden. 
Paragraferna 3-4, 40, 42-43 justerades omedelbart den 26 mars 
2020.
 
Dagordningen godkändes.

Protokollsanteckning
Ledamoten Janina Fond (SD) meddelade att Sverigedemokraterna 
ansåg att stadsdelsnämndens sammanträde den 26 mars 2020 borde 
ställts in på grund av pågående coronavirus.
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§ 2
Anmälan av föregående protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 13 februari 2020 justerades den 13 februari 2020 avseende §§ 8, 
15, 17, 19-22, 24 samt den 18 februari 2020 avseende §§ 1-7, 9-14, 
16, 18, 23, 25-35.
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§ 3
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/128

Handlingar i ärendet
 RK 2020/128-1 Tjänsteutlåtande - Förbud att utöva umgänge 

enligt 14 § 2 st 1 p LVU
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§ 4
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/132

Handlingar i ärendet
 RK 2020/132-1 Tjänsteutlåtande - Förbud att utöva umgänge 

enligt 14 § 2 st 1 p LVU

Sida 5 (95)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Protokoll nr 3/2020

2020-03-26

§ 5
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/86

Handlingar i ärendet
 RK 2020/86-1 Tjänsteutlåtande - Upphörande av 

umgängesbegränsning enligt 14 § 3 LVU
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§ 6
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/129

Handlingar i ärendet
 RK 2020/129-1 Tjänsteutlåtande - Upphörande av 

umgängesbegränsning enligt 14 § 3 LVU
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§ 7
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/120

Handlingar i ärendet
 RK 2020/120-1 Tjänsteutlåtande - Överflyttning av vårdnad 

till särskilt förordnad vårdnadshavare enligt 6 kap 8 a § 
föräldrabalken
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§ 8
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/125

Handlingar i ärendet
 RK 2020/125-1 Tjänsteutlåtande - Information om rapport av 

lex Sarah enligt 24 b § LSS från verksamhet i enskild regi
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§ 9
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av lex Sarah-utredning inom verksamhetsområdet 
socialpsykiatri
RK 2020/23

Handlingar i ärendet
 RK 2020/23-2 Tjänsteutlåtande - Anmälan av lex Sarah-

utredning enligt 14 kap 6§ SoL
 RK 2020/23-3 Bilaga - Lex Sarah-utredning RK 2020-23
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§ 10
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2019/541

Handlingar i ärendet
 RK 2019/541-2 Tjänsteutlåtande - Anmälan om lex Sarah 

enligt 14 kap 6 § SoL
 RK 2019/541-3 Bilaga - RK 2019-541 lex Sarah utredning
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§ 11
Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 14 februari 
2020, den 19 februari 2020, den 4 mars 2020, 16 mars 2020, 18 
mars 2020 och 23 mars 2020.
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§ 12
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
Stadsdelsdirektören lämnade följande information till 
stadsdelsnämnden om förvaltningens arbete till följd 
av coronapandemin:
 

 Förvaltningen skickar daglig rapport till 
stadsdelsnämnden om lägesbilden i stadsdelen.

 Förvaltningen arbetar med att ta in information, förmedla 
information och förhållas sig till informationen gällande 
coronaviruset.

 Förvaltningen har startat en krisledning, olika 
arbetsgrupper och utsett en stabschef samt operativ ledare 
som har ett operativt förvaltningsövergripande ansvar. 

 Förvaltningen ser dagligen över verksamheterna gällande 
personalbortfall och söker ny personal samt förbereder 
överföring av personal mellan verksamheter.
 

Nämnden ställde följande frågor till förvaltningen:
 

 Aleks Sakala (M) undrade om förvaltningen anlitat 
tolkföretag?
Förvaltningens svar: Information ges på många olika språk. 
Förvaltningen har anlitat tolkföretag och det har även 
förekommit att informationsmaterial tagits fram utan 
tolkföretag.

 Veronica Stiernborg (V) undrade vilket ansvar stadsdelen 
har kontra staden om Stockholm blir föremål för karantän?
Förvaltningens svar: I dagsläget finns ingen information att 
ge.

 Veronica Stiernborg (V) undrade om stadsdelsnämndens 
möten kommer att kunna webbsändas då det är viktigt 
utifrån ett demokratiskt perspektiv?
Förvaltningens svar: Det undersöks i dagläget om det går att 
webbsända nämndens sammanträden framöver.

 Veronica Stiernborg (V) undrade hur förvaltningen 
samarbetar med kvinnojourer?
Förvaltningens svar: Förvaltningen ser över om anmälningar 
ökar och det är en fråga som analysgruppen arbetar med.
 

Medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) för Rinkeby-Kista och 
Spånga-Tensta informerade om stadsdelsförvaltningens 
arbetssätt på vård- och omsorgsboenden i stadsdelen med anledning 
av coronaviruset samt informerade om aktuell lägesbild. Nämnden 
ställde frågor som besvarades av MAS.
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Nämnden har därtill inkommit med frågor som förvaltningen har 
besvarat skriftligt, se bilaga.
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§ 13
Inkomna medborgarförslag 
Förvaltningen informerade att inga inkomna medborgarförslag 
fanns att anmäla.
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§ 14
Månadsrapport - februari 2020 
RK 2020/123

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för februari 2020.

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen prognostiserar en budget i balans för 2020 efter 
planerade åtgärder och resultatdispositioner. För detaljerad 
information om respektive verksamhet se tjänsteutlåtandets bilaga.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/123-1 Tjänsteutlåtande - Månadsrapport februari 

2020
 RK 2020/123-2 Bilaga - Månadsrapport februari 2020
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§ 15
Hur har höjda taxor i äldreomsorgen påverkat efterfrågan 
från brukarna? 
Svar på skrivelse av Elvir Kazinic m.fl. (S)
RK 2019/514

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) önskar få en redovisning för hur efterfrågan 
på tjänster inom äldreomsorgen har påverkats av de högre taxorna.

Beställarenheten upplever inte att frågan om avgiften har 
uppmärksammats eller uttryckts vara mer problematisk under 2019, 
för de äldre i behov av insatser, än vad avgiften varit tidigare år. 
Gällande inflödet av ansökningar så är det inte möjligt att dra 
slutsatser eller identifiera om eventuella skillnader skulle kunna 
bero på höjda taxor. Eventuella skillnader i antalet inkomna 
ansökningar kan bero på olika saker som påverkar inflödet. Detta 
kan till exempel vara medias uppmärksamhet av olika stödinsatser 
inom området äldreomsorg, sjukhusens benägenhet att hålla 
vårdplaneringar och snabba utskrivningar, svängningar i t.ex. årstid 
och annat som kan påverka upplevt behov och benägenhet att 
ansöka om insatser bland de äldre. Tyvärr finns ingen statistik över 
det totala antalet inkomna ansökningar i nuvarande datasystem då 
dessa inte registreras digitalt. Förvaltningen kan därför inte redovisa 
siffror för dessa uppgifter eller jämförelser gällande detta.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2019/514-2 Tjänsteutlåtande - Hur har höjda taxor i 

äldreomsorgen påverkat efterfrågan från brukarna?
 RK 2019/514-1 Bilaga - Hur har höjda taxor i äldreomsorgen 

påverkat efterfrågan från brukarna?
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§ 16
Hur ser parkeringsmöjligheterna på gator i Rinkeby ut? 
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S)
RK 2019/667

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) har inkommit med en skrivelse där en 
redogörelse av hur parkeringsmöjligheterna på Rinkebys gator ser 
ut.

Förvaltningen har samrått med trafikkontorets enhet för 
trafikreglering och fått en redogörelse om vad som gäller i 
parkeringsfrågan. I dagsläget är samtliga parkeringsplatser på 
gatumark i Rinkeby avgiftsfria. De platser som är avgiftsbelagda 
ligger huvudsakligen på kvartersmark och regleras inte av 
trafikkontoret utan av respektive markägare eller 
tomträttsinnehavare.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag 
till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 
förslaget.

Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Reservation
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
 

1. Att stadsdelsnämnden uppdrar till förvaltningen att hos 
Trafikkontoret begära en förklaring till skillnaderna i 
parkeringsregler mellan olika gator i Rinkeby

2. Att därutöver anföra
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Det är korrekt som det står i tjänsteutlåtandet att P-platserna på 
gatumark i Rinkeby som regleras av Trafikkontoret är avgiftsfria. 
Dock skiljer det mellan olika gator om parkering är tillåten eller ej. 
På en del gator gäller ständigt P-förbud. På andra är det P-förbud 
endast en dag i veckan, d.v.s. städdag under del av året. Gatorna är i 
stort likadant utformade.

Skillnaderna för parkering innebär att de boende längs gatorna med 
ständigt P-förbud riskerar böter i en helt annan utsträckning än 
övriga boende. Vi försvarar inte på något sätt att man bryter mot de 
skyltade P-reglerna. Men det är svårt att förstå varför reglerna 
varierar. Det är ett svar på den frågan som vi önskar få.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2019/667-2 Tjänsteutlåtande - Hur ser 

parkeringsmöjligheterna på gator i Rinkeby ut
 RK 2019/667-1 Bilaga - Skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. 

(S) 
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§ 17
Hur har verksamheten i Ungdomens Hus i Rinkeby med 
ungdomar som varken arbetar eller studerar utvecklats? 
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S)
RK 2019/586

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) har inkommit med en skrivelse till 
stadsdelsnämnden med ett antal frågor kopplade till verksamheten 
Studier och arbete som 2018 startade i Ungdomens hus i Rinkeby.

Det är fler män än kvinnor som har besökt den öppna verksamheten 
och tagit del av individuell vägledning. Däremot är det fler kvinnor 
än män som deltagit i de aktiviteter och events som arrangerats.

Totalt har 41 personer gått vidare till studier och arbete under 
2019.Bland dem som gått vidare har 13 personer varit inskrivna på 
Jobbtorg Unga och övriga har gått vidare till studier eller arbete 
utan inskrivning.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2019/586-2 Tjänsteutlåtande - Hur har verksamheten 

Studier och arbete utvecklats? 
 RK 2019/586-1 Hur har verksamheten i Ungdomens Hus i 

Rinkeby med ungdomar som varken arbetar eller studerar 
utvecklats? (S)
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§ 18
Personalutveckling under 2019 i förvaltningen 
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S)
RK 2019/668

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) inkom med en skrivelse om 
personalutvecklingen i Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningen under 
2019 på nämndens sammanträde i december 2019.

Antalet tillsvidareanställningar på förvaltningen har ökat från 1 287 
till 1 296 under år 2019. Årsarbetare som räknas på den avtalade 
arbetstiden har ökat från 1 244 till 1 255. Antalet 
deltidsanställningar har minskat från 134 till 115 under 2019. I de 
antalen ingår även medarbetare som väljer att arbeta deltid och de 
som har sjukersättning på deltid. Den externa personalomsättningen 
2019 var 13,1 procent, dvs. medarbetare som lämnade 
förvaltningen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2019/668-3 Tjänsteutlåtande - Personalutveckling under 

2019 i förvaltningen
 RK 2019/668-1 Bilaga 1 - Skrivelsen från Elvir Kazinic m.fl. 

(S).
 RK 2019/668-4 Bilaga 2 - Antal anställda enhetsvis januari 

2019
 RK 2019/668-5 Bilaga 3 - Antal anställda enhetsvis 

december 2019
 RK 2019/668-6 Bilaga 4 - Sammanfattning antal 

anställningar vanligaste befattningar januari 2019
 RK 2019/668-7 Bilaga 5 - Sammanfattning antal 

anställningar vanligaste befattningar december 2019.
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§ 19
De generella effektiviseringarna inom Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 
Svar på skrivelse från Niklas Thorén m.fl. (V)
RK 2019/620

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Niklas Thorén m.fl. (V) har lämnat in en skrivelse med frågor om 
hur de generella effektiviseringarna för stadsdelsnämnderna har 
genomförts och hur verksamheterna har påverkats av dem.

Under 2019 har det förekommit att förvaltningen vakanshållit 
tjänster, delvis på grund av budgetläget, men också tack vare en 
stabilare personalsituation. Enligt förvaltningens bedömning har 
inte effektiviseringarna påverkat anställdas möjligheter till 
löneökning och kompetensutveckling. Personaltätheten i förskolan 
har legat på ungefär samma nivå. Förskolebarnen har samma 
möjligheter till utflykter som tidigare. Effektiviseringarna har inte 
påverkat bedömningen av insatser för personer med 
funktionsnedsättning.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2019/620-2 Tjänsteutlåtande - De generella 

effektiviseringarna inom Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd
 RK 2019/620-1 Bilaga - Skrivelse från Niklas Thorén m.fl. 

(V)
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§ 20
Uppstart av tjej- och HBTQ-verksamhet 
Svar på skrivelse från Niklas Thorén m.fl. (V)
RK 2019/515

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Niklas Thorén m.fl. (V) har inkommit med en skrivelse om 
uppstarten av tjej- och HBTQ verksamhet. Skribenten med flera 
hade blivit kontaktade av allmänheten om starten på verksamheten. 
Skribenten ställer tre frågor till förvaltningen. 1. Hur framskrider 
planen på denna ungdomsverksamhet? 2. Hur har informationen 
förmedlats till personal och ungdomar ute i verksamheterna? 3. 
Vilken plan finns hos förvaltningen för att nu informera/involvera 
personal och ungdomar i det fortsatta arbetet.

Förvaltningen instämmer i att kommunikationsarbetet runt våra 
ungdomssatsningar är av stor vikt för tilliten och relationen med 
ungdomarna i området.

Planeringen av en hbtq-mötesplats pågår med planerad invigning i 
mitten av april. Separat riktad tjejverksamhet fortsätter att erbjudas 
flera gånger i veckan på träffpunkter och ungdomsgårdar i 
stadsdelsområdet. Information om uppstart av hbtq-verksamheten 
har getts vid sedvanliga arbetsplatsträffar. Det finns en tydlig 
planering i att involvera ungdomar och personal i det fortsatta 
arbetet med att starta och driva hbtq-mötesplatsen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett 
eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förslaget. Vice ordföranden Elvir Kazinic (S) anslöt 
sig till Vänsterpartiets förslag.

Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.
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Reservation

Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) samt 
vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut

Vi föreslår följande:

- Att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att starta upp en 
mötesplats för tjejer och HBTQ personer enligt tidigare beslut

Vänsterpartiet tackar förvaltningen för svar, men anser att 
åtgärderna som nu görs inte är tillräckliga. Vi ser positivt på 
förvaltningens ambitioner med planering av en separat hbtq 
mötesplats, men anser att det är bättre att hålla sig till 
ursprungsplanen. Ursprungsplanen innebar en särskild mötesplats 
för underrepresenterade grupper, med fokus på flickor och hbtq-
personer. Detta finns med i tertialrapporten för 2018 och i rapporten 
”Tjejers Egenmakt i Rinkeby-Kista”, som är utgiven av 
förvaltningen 2017. Vi anser att det är av stor vikt att den fortsätter 
enligt ursprungsplanen.

Förslagsvis är det bra om förvaltning inte går ut med exakt var den 
ska finnas, då flera unga hbtq-personer inte kan vara öppna med sin 
läggning eller flickor som kanske inte kan säga till sina föräldrar att 
de är på ungdomsgården.

Vi ser att det finns problematik i kommunikationen gällande att 
information kring planering av uppstarten inte nåtts ut på rätt sätt 
och kan ha kommit att påverka förtroende hos anställda på 
ungdomsgårdar. Då besöksstatistiken på områdets ungdomsgårdar 
utgörs av en majoritet manliga besökare, anser Vänsterpartiet att det 
är av stor vikt att arbetet med mötesplatsen skyndas på.

Ursprungsplanen var att förvaltningen skulle starta upp en 
ungdomsgård för tjejer och hbtq-personer.

Handlingar i ärendet
 RK 2019/515-2 Tjänsteutlåtande - Uppstart av tjej- och 

HBTQ-verksamhet
 RK 2019/515-1 Bilaga - Uppstart av tjej- och HBTQ-

verksamhet
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§ 21
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Husby Konst & 
Hantverksförening 
RK 2020/55

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar bidrag om 126 500 kronor till Husby 
Konst & Hantverksförening i enlighet med vad som redovisas i 
ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Husby Konst & Hantverksförening ansöker om 126 500 kronor för 
att utveckla den skapande verksamheten på Husby Gård. Under året 
vill föreningen driva fyra projekt: Naturfärgning i tjejgrupp, Mina 
drömmars ort, Art camp och Konstakuten.

Föreningen har sedan maj 2019 till och med 31 augusti 2020 ett 
idéburet offentligt partnerskap (IOP) med nämnden. Förvaltningen 
kan konstatera att tre av fyra aktiviteter i ansökan antingen sker 
efter att partnerskapet avslutats eller är nya och att ”Konstakuten” 
sker på annan plats och med annan målgrupp än i IOP:et. 
Verksamheten stämmer väl överens med nämndens prioriteringar 
och är ett komplement till dess verksamheter. Då verksamheterna 
utförs antingen efter IOP:et är avslutat eller med en ny målgrupp, 
föreslår förvaltningen att nämnden beviljar ansökan och ger bidrag 
om 126 500 kronor. Förvaltningen vill också framhålla vikten av att 
samverkan fortgår efter att partnerskapet är avslutat.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
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följande:
 
Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/55-5 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Husby Konst & Hantverksförening
 RK 2020/55-1.3 Bilaga 1: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Husby konst- och hantverksförening
 RK 2020/55-1.2 Bilaga 2: Bilaga till ansökan om 

föreningsbidrag 2020 från Husby Konst & 
Hantverksförening
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§ 22
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Kodcentrum 
RK 2020/52

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar bidrag om 104 500 kronor till 
Kodcentrum i enlighet med vad som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Föreningen ansöker om 104 500 kronor för att genomföra projektet 
”Alla kan koda!” Projektet går ut på att föreningen erbjuder barn 
mellan 10–12 år som är boende i stadsdelsområdet fritidsaktiviteter 
samtidigt som de väcker intresset för programmering.

Förvaltningen anser att projektet har en genomtänkt projektplan och 
är positiv till att barn får kontakt med programmering vilket 
motverkar det digitala utanförskapet. Föreningens verksamhet 
ligger väl i linje med nämndens prioritering och den tillför ett 
mervärde till stadsdelsnämndens verksamhet. Förvaltningen 
bedömer föreningens projektplan och budget som rimlig och att det 
finns goda förutsättningar att genomföra projektet med gott resultat. 
Förvaltningen ser också flera möjligheter till samverkan mellan 
föreningen och nämndens fritidsverksamheter. Förvaltningen 
föreslår att nämnden beviljar Kodcentrums ansökan och ger bidrag 
om 104 500 kronor.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
följande:
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Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/52-3 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Kodcentrum
 RK 2020/52-1.1 Bilaga 1: Ansökan om Föreningsbidrag 

2020 för förening Kodcentrum
 RK 2020/52-1.2 Bilaga 2: Bilaga till ansökan om 

föreningsbidrag 2020 från Kodcentrum 
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§ 23
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Akalla 4H-
Klubb 
RK 2020/39

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar bidrag om 80 000 kronor till Akalla 4H-
Klubb i enlighet med vad som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Föreningen söker bidrag om 80 000 kronor för att erbjuda 50 barn 7 
år och äldre från stadsdelsområdet en veckas kostnadsfritt valfritt 
dagläger under 2020. De barn som deltagit på ett läger får även en 
termins kostnadsfri kurs efter daglägerveckan.

Förvaltningen ser positivt på ansökan. Verksamhet riktar sig till 
barn och unga vilket prioriteras i fördelningen av bidrag men har 
ingen specifik verksamhet för flickor, vilket är särskilt prioriterat, 
men det är positivt att verksamheten attraherar en stor andel flickor. 
Förvaltningen driver ingen liknande lägerverksamhet med djur och 
den tillför därför ett konkret mervärde och är ett komplement. 
Förvaltningen bedömer att föreningen har goda förutsättningar att 
genomföra verksamheten och att kostnadsposterna i ansökans 
budget är rimliga. Förvaltningen anser också att det är positivt att 
föreningen vill locka fler barn från stadsdelsområdet och ser gärna 
en samverkan i frågan. Förvaltningen föreslår att nämnden beviljar 
Akalla 4H-Klubb bidrag med 80 000 kr.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
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följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/39-3 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Akalla 4H-Klubb
 RK 2020/39-1.1 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Akalla 4H-KLubb
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§ 24
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - 
Arrangemangsgruppen i Akalla by 
RK 2020/48

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar bidrag om 70 000 kronor till 
Arrangemangsgruppen i Akalla by i enlighet med vad som 
redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Arrangemangsgruppen i Akalla by söker bidrag om 70 000 kronor 
för att genomföra flera kulturella arrangemang under året. 
Arrangemangen som gruppen anordnar har en lång tradition, är 
välkända och öppna för alla. I år planerar föreningen sju olika 
kulturevent.

Förvaltningen kan konstatera att evenemangen på Akalla by medför 
ett mervärde till den verksamhet som nämnden har och föreningens 
verksamhet överensstämmer med nämndens prioritering. 
Kostnadsposterna som föreningen ställer upp för att genomföra 
eventen bedöms som låga i jämförelse med den verksamhet som 
föreningen utför. Förvaltningen föreslår att nämnden beviljar bidrag 
om 70 000 kr till Arrangemangsgruppen Akalla by. För att 
underlätta återrapporteringen av eventuellt beviljat bidrag behöver 
föreningen komma in med en mer detaljerad budget för 
verksamheten.

Förslag till beslut
Vice ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Jäv
På grund av jäv deltar inte Benjamin Dousa (M) i ärendets 
behandling eller beslut.  
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Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/48-4 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Arrangemangsgruppen i Akalla by
 RK 2020/48-1.7 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Arrangemangsgruppen i Akalla by
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§ 25
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Norra Järva 
Scoutkår 
RK 2020/53

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar bidrag om 30 000 kronor till Norra Järva 
Scoutkår i enlighet med vad som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Norra Järva Scoutkår söker bidrag om 30 000 kr för att fortsätta den 
verksamhet som nämnden beviljade bidrag till 2019. Då projektet 
kom igång sent betalade föreningen tillbaks hälften av sitt beviljade 
bidrag. Verksamheten har varit framgångsrik och de vill därför 
fortsätta med konceptet familjescouting som riktar sig mot yngre 
barn som vanligtvis inte deltar i föreningens verksamhet. Konceptet 
innebär en friare form av scouting för yngre barn där föräldrar 
också deltar.

Förvaltningen kan konstatera att konceptet tillför ett konkret 
mervärde och att verksamhet överensstämmer därför med nämndens 
prioritering. Eftersom verksamheten redan är igång och bedrivs med 
lyckat resultat bedöms föreningen ha goda förutsättningar att 
fortsätta konceptet under 2020. Förvaltningen föreslår att nämnden 
beviljar bidrag om 30 000 kronor till Norra Järvas Scoutkår.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
följande:
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Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/53-4 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Norra Järva Scoutkår
 RK 2020/53-5 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Norra Järva Scoutkår
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§ 26
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Verdandi 
Rinkeby 
RK 2020/40

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar delvis bidrag om 100 000 kronor för 
sommarlovsverksamhet och 25 000 kronor för aktiviteter på övriga 
lov till Verdandi Rinkeby i enlighet med vad som redovisas i 
ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Verdandi Rinkeby har lämnat in två ansökningar. Den första 
ansökan avser sommarlovsaktiviteter och den andra lovaktiviteter 
på övriga lov för barn och ungdomar. Verdandi Rinkeby vill i år 
öka verksamheten för att nå fler barn och unga som lever i en 
särskilt utsatta situationer, främst flickor 10-18 år.

Förvaltningens bedömning är att föreningens verksamhet är ett 
komplement till nämndens verksamheter och att den riktar sig till 
prioriterade målgruppen. Beredning av ansökningarna har tagit 
hänsyn till den totala budgeten för föreningsbidrag och att 
fördelningen ska bli så jämn och rättvis som möjligt. Därför föreslår 
förvaltningen att nämnden beviljar halva det sökta beloppet för 
sommarlovsaktiviteterna och en fjärdedel av beloppet för aktiviteter 
på övriga lov. Förvaltningen vill även se en ökad samverkan med 
föreningen så målgruppen kan nås i högre utsträckning. Föreningen 
behöver också komma in med en mer detaljerad budget för 
verksamheten. Förvaltningen föreslår nämnden att beviljar bidrag 
för sommarlovsverksamheter med 100 000 kr och bidrag för 
aktiviteter på övriga lov med 25 000 kr.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/40-13 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Verdandi Rinkeby
 RK 2020/40-2 Bilaga 1: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Verdandi Rinkeby - sommarlovsaktiviteter
 262325 Bilaga 2: Ansökan om föreningsbidrag 2020 från 

Verdandi Rinkeby - lovaktiviteter (Dnr RK 2020/41)
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§ 27
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Västerort 
Kampsports Klubb 
RK 2020/56

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar delvis ansökan och ger bidrag om
50 000 kronor till Västerort Kampsports Klubb i enlighet med vad 
som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Föreningen ansöker om 200 000 kronor för att genomföra ett 
fyradagars läger i skärgården under sommaren för tjejer 13-20 år. 
Föreningen vill öka tryggheten bland tjejer genom att stärka deras 
hälsa och kunskaper i självförsvar. På lägret ska tjejerna få olika 
verktyg för att öka sin fysiska och psykiska hälsa.

Förvaltningen är positiv till lägret som stämmer väl med nämndens 
prioriteringar och bedömer lägret som komplement till 
förvaltningens verksamheter. Förvaltningen bedömer dock att 
lägerverksamheten kan ske på hemmaplan och hållas på färre dagar 
vilket sänker kostnaderna. Förvaltningens ungdomsverksamheter 
ser goda samverkansmöjligheter med föreningen och kan bistå med 
lokaler samt kontaktvägar för att nå fler tjejer som vill delta men 
som inte är medlemmar i klubben. Förvaltningen föreslår nämnden 
att delvis bevilja Västerort Kampsports Klubb ansökan och ge 
bidrag om 50 000 kr för lägerverksamhet.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett 
eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förslaget.
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Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Reservation
Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade 
sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:
 
Förslag till beslut

Vi föreslår följande:

- Att bevilja Västerorts Kamsportsklubb ansökan om 
föreningsbidrag
- Att därutöver anföra

Föreningen Västerorts Kampsportsklubb har ansökt om 200 000 
kronor i verksamhetsbidrag för ett fyra dagars sommarläger för 
deras deltagare men föreslås av förvaltningen att endast beviljats 50 
000 kronor. Förvaltningen menar att lägret lika väl kan ske på 
hemma plan och under färre dagar. Vi finner förvaltningen slutsats 
märklig och inte i linje med riktlinjer och program. Vi anser att 
klubben har en bra argumentation om varför det är viktigt med ett 
läger för deltagarna och anser inte heller att fyra dagar skulle vara 
en särskild lång tid för ett läger.

Lägret riktar sig till flickor i åldern 13-20 år och syftar till att stärka 
deras självförtroende i en trygg miljö. På lägret ska tjejerna få olika 
verktyg för att öka sin fysiska och psykiska hälsa och bland annat få 
diskutera och varför tjejer känner sig otrygga i offentliga utrymmen 
som gym.
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Västerorts Kampsportsklubb bedriver separatistisk 
kampsportsträning för flickor och unga kvinnor, en målgrupp som 
ska prioriteras enligt förvaltningen. Vi anser att Västerorts 
Kampsportsklubb ska bli beviljade de medel de ansökt om då det 
finns en stor poäng av att under ett läger få byta miljö (det är väldigt 
vanligt inom många idrotter att man åker iväg för att ha läger just 
för att ett miljöombyte spelar in) och inte bara vara hemma under 
sommaren. Då aktiviteten är separatistisk och det är viktigt att 
flickor och unga kvinnor får prova andra miljöer att vistas i borde 
detta vara prioriterat.

Fritiden utgör en viktig del av unga människors liv men vi vet att 
socioekonomiska förutsättningar, kön och utländsk/svensk 
bakgrund har visat sig betydelsefullt för deltagande i 
fritidsaktiviteter. Och i socioekonomiskt svaga områden finns ett 
lägre deltagande i fritidsaktiviteter än i andra områden. Stadens 
idrottspolitiska program slår fast att: alla nämnder särskilt ska verka 
för att få fler flickor i allmänhet och flickor med utländsk bakgrund 
i synnerhet mer fysiskt aktiva. Med bakgrund av detta ska klubben 
beviljas ansökta medel för att kunna genomföra det planerade lägret 
i sommar.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/56-4 Tjänsteutlåtande - Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Västerort Kampsports Klubb
 RK 2020/56-1.7 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Västerort Kampsports Klubb
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§ 28
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Allmänna 
Idrottsföreningen i Kista 
RK 2020/51

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar delvis ansökan och ger bidrag om 7000 
kronor till Allmänna Idrottsföreningen i Kista i enlighet med vad 
som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Allmänna Idrottsföreningen i Kista ansöker om 124 000 kronor för 
att genomföra aktiviteter som spontanfotboll, foto/film och 
redigeringskurser, förstahjälpen utbildning, föreläsningar och 
studiecirklar. Bidraget är tänkt att täcka flera kostnadsposter.

Nämndens öppna verksamheter erbjuder barn och ungdomar 
möjligheter att prova på olika idrotter, göra utflykter, ta del av 
föreläsningar och testa på att redigera foto och film. Aktiviteterna 
spontanfotboll, foto/film och redigeringskurs kan därför inte 
betraktas som ett komplement till nämndens egna verksamheter. 
Övriga kostnadsposter bedöms inte ligga i linje med vad som 
prioriteras enligt riktlinjerna.

Förvaltningen ser positivt på att kunskaper i hjärt- och lungräddning 
når så många barn som möjligt och föreslår nämnden att delvis 
bevilja bidrag med 7000 kr till hyra av dockor som ska användas på 
kurs i hjärt- och lungräddning.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett 
eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förslaget.
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Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Reservation
Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade 
sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut

Att                 bevilja Allmänna Idrottsföreningen Kista ansökan av 
bidrag till 68.000 enligt följande

Material till idrottsverksamheten, bollar, västar, städmaterial 
10.000kr
 
Kostnader för föreläsningar och studiecirklar 8000kr
 
Admin och transportkostnader 10.000kr
 
Ledararvode 40.000kr
 
Total 68.000
 
Att                därutöver utöver anföra
 
Allmänna Idrottsföreningen Kista vill använda idrott som kraft och 
verktyg för att förhindra flera av de orsaker som ligger till grund för 
social oro i Järva. Ansökan är i linje för nämndens prioritering 
vilket är barn och unga.
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Handlingar i ärendet
 RK 2020/51-3 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Allmänna Idrottsföreningen i Kista
 RK 2020/51-1.6 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Allmänna idrottsföreningen i Kista
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§ 29
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Inicio 
RK 2020/44

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar delvis ansökan och ger bidrag om 6000 
kronor till Inico i enlighet med vad som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Inicio ansöker om 150 000 kronor för att genomföra 
teknikworkshops tillsammans med företagspartners. Workshoparna 
sker på tre femdagarsläger under sommaren. Genom workshoparna 
får deltagarna olika färdigheter inom entreprenörskap och 
innovation. Nyanlända ingenjörsstudenter är volontärer på lägret 
och bidraget avser täcka fika och lunch samt lönekostnader.

Förvaltningen ser positivt på Inicios verksamhet som kopplar 
samman unga med företagspartners inom IT-sektorn. Föreningens 
verksamhet ligger i linje med nämndens prioritering och den tillför 
ett mervärde till nämndens verksamheter. Förvaltningen kan, i 
enlighet med riktlinjerna, inte motivera bidrag till lönekostnaderna 
då flera volontärer deltar och föreningen har sponsring samt stöd 
från företagspartners. På grund av det mervärde som verksamheten 
medför föreslår förvaltningen nämnden att delvis bevilja ansökan 
och ge bidrag om 6000 kronor som ska täcka förtäring för 
deltagarna på lägren.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalanden
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
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fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/44-3 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Inico
 RK 2020/44-1.1 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Inicio
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§ 30
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Järva folkets 
park 
RK 2020/47

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan om 200 000 kronor till Järva 
folkets park i enlighet med vad som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Järva Folkets Park är en folkrörelseorganisation som bedriver 
verksamhet på Eggeby gård. Verksamhet består av bl.a. barnteater, 
HBTQ-träffar för ungdomar och Hälsodag för kvinnor och tjejer. 
Föreningen ansöker om 200 000 kronor för att utveckla 
verksamheten men även för ombyggnation och renovering samt 
inköp av minibuss. Föreningen har intäkter på 2 600 000 kr, bl.a. 
föreningsbidrag från Spånga-Tensta stadsdelsnämnd.

Förvaltningen ser positivt på föreningens verksamhet men kan 
konstatera att den inte skapar ett konkret mervärde till nämndens 
egna verksamheter, verksamheten ligger dock i linje med nämndens 
prioriteringar. Eftersom att föreningen redan får stöd samt har 
intäkter på höga belopp anser förvaltningen att andra föreningars 
verksamhet gynnas mer av bidrag från nämnden och att Järva 
folkets park rimligen kan genomföra flera av aktiviteterna med eget 
kapital. Förvaltningen föreslår nämnden att avslå ansökan.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
följande:
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Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/47-1.10 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Järva folkets park
 RK 2020/47-1.1 Bilaga 2: Bilaga till Ansökan om 

föreningsbidrag 2020 från Järva folkets park
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§ 31
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Alkowneyn 
Utbildning Centrum 
RK 2020/46

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan om 130 500 kronor till 
Alkowneyn Utbildning Centrum i enlighet med vad som redovisas i 
ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Alkowneyn Utbildning Centrum söker bidrag om 130 500 kr för att 
utöka sin läxhjälpverksamhet med att lära ut hur 
ungdomsmottagningen fungerar genom föreläsningar bl.a. om sex 
och skydd mot graviditet och könssjukdomar samt erbjuda test för 
könssjukdomar och graviditet.

Förvaltningens bedömning är att verksamheten inte tillför något 
konkret mervärde eftersom ungdomsmottagningen redan erbjuder 
den verksamhet som föreningen vill bedriva. Därtill är 
kostnadsposterna och verksamhetsbeskrivningen ospecifika samt att 
ansökningar om arvode behandlas restriktivt i enlighet med 
riktlinjerna. Förvaltningen föreslår därför att stadsdelsnämnden 
avslår ansökan från Alkowneyn Utbildning Centrum.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Ledamoten Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) anslöt sig till 
Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
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kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/46-4 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Alkowneyn Utbildning Centrum
 RK 2020/46-1.7 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Alkowneyn utbildning centrum
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§ 32
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 -Eritreanska 
föreningen i Husby, Kista och Akalla 
RK 2020/49

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan om 181 000 kronor till 
Eritreanska föreningen i Husby, Kista och Akalla i enlighet med 
vad som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Eritreanska föreningen i Husby, Kista och Akalla ansöker om 
181 000 kr i bidrag till verksamhet för barn och unga med inslag av 
verksamhet för nyanlända ungdomar. De vill bland annat bedriva 
läxhjälp, modersmålsundervisning samt hålla studiecirklar i ämnen 
som datorkunskap, matlagning, jämställdhet, kultur och svenska. De 
vill också erbjuda fritidsaktiviteter i föreningens lokal och under 
sommaren planerar de utflykter. Enligt föreningen ska bidraget 
täcka kostnader för förtäring och arvode till föreläsare.

Förvaltningen föreslår nämnden att avslå ansökan från Eritreanska 
föreningen i Husby, Kista och Akalla eftersom flera av föreningens 
aktiviteter redan utförs av nämndens egna verksamheter. Den 
tilltänka verksamheten kan därför inte sägas vara ett komplement 
eller tillföra ett mervärde. Därtill är den ekonomiska redogörelsen 
för hur bidraget ska användas kortfattad och oklar. Det är därför 
svårt att göra en bedömning av vilka förutsättningar som finns för 
att lyckas med den planerade verksamheten.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
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anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/49-3 Tjänsteutlåtande - Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Eritreanska föreningen i Husby, Kista och 
Akalla

 RK 2020/49-1.8 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 
från Eritreanska föreningen i Husby, Kista och Akalla
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§ 33
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Svensk-
Grekiska Kvinnoföreningen i Rinkeby 
RK 2020/54

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan om 70 000 kronor till Svensk-
Grekiska Kvinnoföreningen i Rinkeby i enlighet med vad som 
redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Svensk-Grekiska Kvinnoföreningen i Rinkeby ansöker om 70 000 
kr i bidrag för att med olika aktiviteter som riktar sig till kvinnor i 
området. Bidraget ska täcka kostnader för föreläsningar, seminarier, 
studiebesök, kulturaktiviteter och lokalkostnader. Kostnaderna är 
inte specificerade i ansökan.

Förvaltningen ser positivt på att engagera kvinnor i närområdet i 
olika aktiviteter men den ekonomiska redogörelsen för hur bidraget 
ska användas mer specifikt är oklar och därför svår att ställning till. 
Förvaltningen kan även konstatera att andra inkomna ansökningar i 
större utsträckning ligger i linje med nämndens prioriterade 
områden. Förvaltningen föreslår därför att avslå ansökan från 
Svensk-Grekiska Kvinnoföreningen i Rinkebys eftersom budgeten 
är svår att bedöma och att verksamheten inte ligger i linje med 
nämndens prioriteringar för året.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Ledamoten Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) anslöt sig till 
Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt följande:
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Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/54-3 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Svensk-Grekiska Kvinnoföreningen i 
Rinkeby

 RK 2020/54-1.1 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 
från Svensk-Grekiska Kvinnoföreningen i Rinkeby
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§ 34
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 - Föreningssam 
RK 2020/58

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan om 56 000 kronor till 
Föreningsam i enlighet med vad som redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Föreningssam söker bidrag om 56 000 kronor för att anordna ”Järva 
familjespel”, ett endagsevenemang med möjligheter att prova på 
idrottsaktiviteter för barnfamiljer, och för att utveckla sin hemsida 
med en sökfunktion.

I nämndens öppna verksamheter erbjuds barn och ungdomar flera 
möjligheter att prova på olika idrotter. Därför kan aktiviteten ”Järva 
familjespel” inte betraktas som ett komplement till 
stadsdelsnämndens egna verksamheter. Därtill är det svårt att 
bedöma förutsättningarna för att genomföra aktiviteten eftersom 
aktivitetsplanen är alltför kortfattad. Att utveckla hemsida bedöms 
inte ligga inom ramen för nämndens prioriteringar. Förvaltningen 
föreslår därför att stadsdelsnämnden avslår ansökan från 
Föreningsam.

Förslag till beslut
Vice ordföranden Elvir Kazinic (s) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett 
eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förslaget.

Beslutsgång
Vice ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.
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Jäv
På grund av jäv deltar inte Benjamin Dousa (M) i ärendets 
behandling eller beslut.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.

Reservation
Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade 
sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
 
Att                 bevilja Föreningssam ansökan av bidrag till 36.000kr 
enligt följande
 
Administration och affischer 4000kr
 
Material och skyltar 8000kr
 
Scen 4000kr
 
Ersättning till green ansvariga 12.000kr
 
Utvärdering och dokumentation 2500kr
 
Förtäring och dryck till funktionärer 2000kr
 
Totalt: 36.000kr
 
 
Att                därutöver utöver anföra
 
Förenigsam har ansökt om medel för att barn och unga ska få prova 
på olika idrottsverksamheter. Då folkhälsan i Järva är generellt sätt 
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sämre än i andra delar av staden, anser Vänsterpartiet att detta 
skulle gynna området, inte minst eftersom aktiviteter som riktar sig 
till barn och unga, särskilt flickor ska prioriteras.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/58-6 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Föreningssam
 RK 2020/58-4 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Föreningssam
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§ 35
Fördelning av bidrag till föreningar 2020 – Föreningen för 
den gulliga folkrörelsen 
RK 2020/57

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan om föreningsbidrag till 
Föreningen för den gulliga folkrörelsen i enlighet med vad som 
redovisas i ärendet.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2019 
riktlinjer för föreningsbidrag. Av dessa framgår att föreningsbidrag 
går att söka en gång om året och nämndens beslut om fördelning av 
föreningsbidrag sker samlat en gång per år. Ansökningstiden för 
föreningsbidrag 2020 var öppen mellan den 20 december 2019 och 
den 31 januari 2020. Totalt har 22 ansökningar inkommit.

Föreningen för den gulliga folkrörelsen ansöker om ett ospecificerat 
stöd för at starta odling på Granby gård på Järva fältet. Under 
odlingssäsongen vill de också skapa jobbtillfällen. Bidraget från 
nämnden ska täcka bl.a. inköp av säd, verktyg och fika.

Förvaltningen kan konstatera att föreningen saknar de 
förutsättningar som behövs för att genomföra den verksamhet som 
ansökan avser, bl.a. saknas upplåtelseavtal för marken runt gården 
och dispens från miljönämnden eftersom det finns särskilt 
skyddsvärda arter på platsen. Förvaltningen har också svårt att 
bedöma de övriga förutsättningarna för verksamheten då 
kostnadsposterna i budgeten inte är specificerade och beskrivningen 
av den tänkta verksamheten är oklar. Förvaltningen föreslår mot 
bakgrund av ovanstående att stadsdelsnämnden att avslår ansökan.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande. Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
anslöt sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande enligt 
följande:
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Intresset från föreningar att söka bidrag till sin verksamhet är 
fortsatt stort. Det kom in 22 ansökningar och 15 av dem blev 
kompletta så att de kunde behandlas. För 2020 finns 0,6 miljoner 
kronor att fördela. Det ska jämföras med 1,6 miljoner kronor som 
fanns för år 2018. Det tillgängliga beloppet är enligt 
socialdemokraternas mening allt för litet och bör inför 2021 åter 
ökas till i storleksordningen 1,6 miljoner kronor.

Det låga beloppet har inneburit att endast fem föreningar fått hela 
det belopp de sökt. Fyra föreningar har fått en del av det sökta 
beloppet. Sex föreningar har fått avslag på sina ansökningar. Några 
avslag har skett till följd av bl.a. bristfällig ekonomisk planering.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/57-4 Tjänsteutlåtande: Fördelning av bidrag till 

föreningar 2020 - Föreningen för den Gulliga Folkrörelsen
 RK 2020/57-2 Bilaga: Ansökan om föreningsbidrag 2020 

från Föreningen för den gulliga folkrörelsen 
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§ 36
Intagningsstopp till Kista servicehus 
Intagningsstopp till Kista servicehus med anledning av 
planerad ombyggnad och evakuering av hyresgästerna.
RK 2020/105

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner intagningsstopp till Kista servicehus 
från och med 2020-04-01 och tillsvidare.

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen och Micasa Fastigheter AB har haft ett nära 
samarbete när det gäller planering av underhåll av lokalerna på 
Kista torg 3 och 5. Servicehuset som är inrymt i Kista torg 5 ska 
genomgå stambyte, tillgänglighetsanpassning av badrum samt 
ytskiktsrenovering. Ombyggnationen påbörjas i början av 2021 och 
beräknas vara klar under 2022. Hyresgästerna kan inte bo kvar 
under tiden som ombyggnad och stambyte pågår. Evakueringen ska 
genomföras under hösten 2020. Hyresgästerna erbjuds evakuering 
till lägenheter i Kista torg 3, som idag är så gott som helt tomt. 
Förvaltningen föreslår intagningsstopp vid Kista servicehus från 
och med 2020-04-01 för att underlätta inför den ombyggnad som 
ska göras.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/105-1 Tjänteutlåtande: Intagningsstopp till Kista 

servicehus
 RK 2020/105-2 Bilaga. Inriktningsbeslut gällande Micasa 

fastigheter
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§ 37
Boendeplan för bostäder med särskild service för 
personer med funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 
2020-2030 i region västerort 
Underlag till den stadsövergripande boendeplaneringen.
RK 2020/8

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner boendeplanen för region västerort när 
det gäller den del som avser Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsförvaltningarna i region västerort (Rinkeby-Kisa, 
Hässelby-Vällingby, Bromma och Spånga-Tensta) har i samarbete 
tagit fram en plan för bostäder med särskild service för personer 
med funktionsnedsättning för perioden 2020-2030. Boendeplanen 
utgör underlag till den stadsövergripande boendeplanen som tas 
fram av socialförvaltningen.

Boendeplanen omfattar befintliga boenden, planerade byggprojekt 
och uppskattat behov av bostäder med särskild service för personer 
med funktionsnedsättning. Swecos rapport när det gäller prognos 
över behovet av bostäder med särskild service för perioden 2020-
2030 utgör ett viktigt underlag i boendeplanen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Ledamoten Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Boendeplanen för SoL och LSS ger ett viktigt underlag för framtida 
planering och utbyggnad. Under förra mandatperioden togs flera 
steg för att komma tillrätta med bostadsbristen för personer med 
funktionsnedsättning, boendeplanen och ekonomiska 
stimulansbidrag togs fram.

I boendeplanen står det om framtida behov att: ” Det finns ett stort 
underskott av bostäder med särskild service för personer med 
funktionsnedsättning i regionen fram till 2030. Det är framförallt ett 
stor behov av bostäder under de kommande åren fram till 2025 
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eftersom ett begränsat antal nybyggnadsprojekt kommer att bli 
färdigställda.” Vi ser en risk att denna brist kan leda till att anhöriga 
tvingas ta stort ansvar när staden inte lever upp till sin skyldighet att 
leverera bostäder åt alla. Vidare framgår att det inom de flesta 
kategorier kommer att bli brist på boende om inte fler boenden 
planeras. Därför är det av yttersta vikt att detta underlag får 
genomslag i stadsplaneringen och att stadsbyggnadsnämnden och 
exploateringsnämnden arbetar för att se till att det behov som lyfts 
fram i rapporten tillgodoses inom de givna tidsramarna. För att det 
ska vara möjligt behövs ett nära samarbete mellan dessa 
förvaltningar och stadsdelsförvaltningarna så att det finns utrymme 
för nybyggnation inom pågående planering.

Slutligen vill vi påpeka att det är problematiskt att SWECO som ska 
ta fram prognoserna inte tar med alla variabler, detta påpekas av 
förvaltningen och det gör att SWECO underskattar det framtida 
behovet av särskilda bostäder.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/8-1 Tjänsteutlåtande - Boendeplan för bostäder 

med särskild service för personer med funktionsnedsättning 
enligt LSS och SoL 2020-2030

 RK 2020/8-2 Bilaga 1 - Boendeplan region västerort
 RK 2020/8-3 Bilaga 2 - Swecos prognos 

befolkningsutveckling och behov
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§ 38
Boendeplan för äldre 2021 med utblick mot 2040 region 
Västerort 
RK 2020/63

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner boendeplanen för region västerort 
avseende den del som avser Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd.

Sammanfattning av ärendet 
I enlighet med budget samverkar stadsdelsnämnderna regionvis för 
att årligen, per region, ta fram ett gemensamt förslag till en 
äldreboendeplan. Regionen omfattar stadsdelsområdena Rinkeby-
Kista, Spånga-Tensta, Hässelby-Vällingby och Bromma. 
Bedömningen är att behovet av antalet vård- och 
omsorgsboendeplatser i regionen behöver utökas med 31 procent 
fram till år 2040. Den största ökningen, 44 procent, beräknas ske i 
Rinkeby-Kista. Sammanlagt fanns i december 2019, i region 
västerort, 1048 platser på vård- och omsorgsboende.

Många äldre i Rinkeby-Kista har idag hemvårdsbidrag och får stöd 
och hjälp från närstående. Det är troligt att en ökad andel äldre 
framöver kommer ansöka om plats på äldreboende. Förvaltningen 
upplever att det är svårt att hitta boenden för äldre personer med 
psykisk ohälsa som yttrar sig t.ex. i form av samlande som lett till 
vräkning. Ett framtida behov är profilboende med psykogeriatrisk 
inriktning då förvaltningen ser att målgruppen ökar. Även vård- och 
omsorgsboende för yngre med demenssjukdom är ett upplevt 
behov.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande 1
Ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M), ledamoten Martin Michel 
(MP) och tjänstgörande ersättare Patrick Amofah (C) anmälde ett 
särskilt uttalande enligt följande:

Staden har en hög ambition när det gäller kvaliteten på våra vård- 
och omsorgsboenden. I stadens budget för 2020 står ”Stockholms 
äldreomsorg ska präglas av kvalitet och valfrihet och ska vara 
ledande i kompetens inom demenssjukdomar och geriatrisk 
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specialist-kompetens.”

Enligt denna boendeplan behövs framför allt fler vård- och 
omsorgsboenden med inriktning på boenden för demensrelaterad 
sjukdom. Under de senaste 10 åren har ny forskningen på 
demensområdet kommit som ändrar förutsättningarna för en god 
vård både när det gäller den fysiska utformningen av byggnader, 
liksom för hur verksamheten bör bedrivas, med exempelvis daglig 
promenad utomhus. Kunskaper enligt ny forskning behöver därför 
uppdateras och säkerställas , som en fortlöpande process.

Särskilt uttalande 2
Ledamoten Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande:

Det var Vänsterpartiet som under förra mandatperioden initierade 
arbetet med ett mer systematiskt arbete för boende för äldre, arbetet 
omfattade bland annat ett nära samarbete mellan äldrenämnden och 
exploateringsnämnden men också med privata byggaktörer. Detta 
eftersom vi vet att den demografiska utvecklingen kommer att leda 
till en större andel äldre i staden och att det kommer att ställa krav 
på olika typer av boende för att möta olika behov för en allt större 
grupp äldre. Samt att detta är ett arbete som behöver ledas av 
kommunerna och ingenting som kommer att lösas av sig själv, det 
är glädjande att se att även nuvarande majoritet fortsatt på den 
vägen.

Förvaltningen lyfter att det är svårt hitta boende för äldre med 
psykisk ohälsa som exempelvis yttrar sig i form av ett samlande 
som lett till vräkning eller för personer som har PTSD 
(posttraumatiskt stressyndrom) samt att det saknas lämpliga 
boendeformer för målgruppen. Vi menar att staden behöver ta ett 
kommunövergripande ansvar för dessa boenden, att nya 
profilboenden bör etableras som KÖV – kommunövergripande 
verksamhet.  

De lokala boendeplanerna för äldre ger ett viktigt underlag för 
framtida planering och utbyggnad av olika sorters boenden för 
äldre. Det är viktigt att detta underlag får genomslag i 
stadsplaneringen och att stadsbyggnadsnämnden och 
exploateringsnämnden arbetar för att se till att det behov som lyfts 
fram i rapporten tillgodoses inom de givna tidsramarna. För att det 
ska vara möjligt så behövs boendeplanerna tas fram i nära 
samarbete med dessa nämnder. Framöver skulle det vara önskvärt 
att det i de lokala boendeplanerna för äldre framgår hur planeringen 
av nya boende för äldre faktiskt ser ut i antal bostäder i olika 
kategorier i markanvisningar och detaljplaner i det område som 
planen omfattar.
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Handlingar i ärendet
 RK 2020/63-4 Tjänsteutlåtande - Boendeplan för äldre 2021 

med utblick mot 2040 region västerort 
 RK 2020/63-3 Bilaga Boendeplan för äldre 2021 med utblick 

mot 2040
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§ 39
Fyllnadsval till stadsdelsnämndens pensionärsråd 2020 
RK 2020/106

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner pensionärsföreningarnas nominering 
gällande ersättare, Anja Heinonen, till det lokala pensionärsrådet 
2020.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd består av fem ledamöter och fyra 
ersättare vilka utses för ett år i taget. Vid stadsdelsnämndens 
sammanträde 2020-01-02 beslutades om fem ledamöter och fyra 
ersättare. Detta ärende avser fyllnadsnominering av en ersättare, 
Anja Heinonen, som är nominerad av PRO Norra Järva.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/106-1 Tjänsteutlåtande - Fyllnadsval till 

stadsdelsnämndens pensionärsråd 2020
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§ 40
Reglering av EBO asylsökande inom Stockholms stad 
Svar på remiss från Kommunstyrelsen
RK 2020/118

Beslut 
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Efter en ändring i lagen (1994:137) om mottagande av asylsökande 
m.fl. (LMA) som trädde i kraft den 1 januari 2020 kommer 
asylsökandes möjlighet att flytta till eget boende (EBO) i vissa 
områden att vara begränsade. Begränsningen av rätten till 
dagersättning får effekt i samband med att förteckningen över vilka 
områden som omfattas börjar gälla den 1 juli 2020. 32 kommuner, 
varav Stockholms stad är en, ska få anmäla till Migrationsverket att 
en eller flera delar av kommunen ska omfattas av regleringen. 
Staden har identifierat 15 Demografiska statistikområden (DESO-
områden) som finns inom stadsdelarna Tensta, Rinkeby, Husby och 
Skärholmen. Stockholms stad kommer anmäla dessa områden till 
Migrationsverket. För Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd innebär det 
att hela Rinkeby och två områden i Husby anmäls till 
Migrationsverket för att omfattas av regleringen.

Förvaltningen ställer sig positiv till Kommunstyrelsens förslag.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag 
till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 
förslaget.

Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett 
eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förslaget.

Ledamoten Janina Fond (SD) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget.

Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.
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Särskilt uttalande
Ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M), ledamoten Martin Michel 
(MP) och tjänstgörande ersättare Patrick Amofah (C) anmälde ett 
särskilt uttalande enligt följande:

Syftet med det beslut som nu fattas är att förhindra trångboddhet, 
minska segregationen och råda bot på svåra sociala förhållanden 
som har uppstått på grund av EBO-lagstiftningen. I det arbetet är 
undantag från lagstiftningen ett av flera verktyg som används 
tillsammans med övriga insatser staden gör för att stärka 
integrationen av nyanlända och asylsökande i Stockholm som helhet 
och vår stadsdel i synnerhet.
Arbetet behöver följas upp för att se vilka effekter som uppnås. De 
undantag som nu föreslås är baserade på socioekonomiska faktorer, 
men det är svårt att veta exakt hur läget ser ut i vår stadsdel. En 
analys av nulägesbeskrivning och orsakssamband hade i 
sammanhanget underlättat. Vi vill starkt understryka behovet av att 
förvaltningen följer utvecklingen noga för att säkerställa att beslutet 
får de effekter som eftersträvas. Saker som kan genomlysas är 
exempelvis var stadens EBO-boende bor, vilka drivkrafter som 
ligger bakom deras val av bostadsområde och vilka faktorer som är 
centrala för att påskynda integrationen".

Reservation 1
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
 

1. Förvaltningens förslag till remissvar godkänns delvis
2. Stadsdelarna Rinkeby och Husby anmäls till 

Migrationsverket som begränsade områden för asylsökande 
att bosätta sig i på egen hand

3. Att därutöver anföra
 

Det är en mänsklig rättighet att söka skydd undan krig och 
förföljelse och det är vårt ansvar att hjälpa människor som är i 
behov av skydd. För en ansvarsfull integration är det av stor vikt att 
samhället arbetar för att de som beviljas skydd snabbt ska kunna 
komma in i samhället. Genom att skapa förutsättningar och tidigt 
sätta in verktyg och insatser får människor möjlighet att snabbt 
etablera sig. I skolan och arbetslivet, i föreningslivet och i samhället 
i stort. Vi menar att ett bra mottagande utgår ifrån den enskildes 
behov och vad som är bäst för den enskildes möjlighet att delta i 
samhällets olika delar.

1994 införde den borgerliga regeringen Lagen om eget boende 
(EBO) som innebär att asylsökande kan välja bort 
Migrationsverkets anläggningsboende för att flytta till och bosätta 
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sig i ett eget ordnat boende. Konsekvenserna av lagstiftningen som 
infördes har lett till att mottagandet av asylsökande har varit skevt 
fördelat i landet under många år. Där några kommuner och vissa 
stadsdelar inom en kommun har haft en stor andel asylsökande 
medan andra kommuner inte haft några asylsökande bosatta. Vi 
socialdemokrater har varit skeptiska till EBO eftersom vi ser att 
asylsökande som ordnar eget boende ofta bosätter sig i områden 
som tampas med bland annat trångboddhet, hög arbetslöshet, låg 
utbildningsnivå och låga inkomster. Systemet med EBO har inte 
gynnat integrationen utan tvärtom, ojämlikheten har i stället 
förstärkts i några områden. Att lagen om eget boende begränsas och 
att kommunerna får större rådighet samspelar väl med 
bosättningslagen som säkerställer att alla kommuner tar emot 
nyanlända.

Stadsledningskontorets förslag på områden som ska undantas för 
asylsökande att bosätta sig i på egen hand grundar sig på fyra 
variabler som visar hur den socioekonomiska tyngden ser ut 
avseende arbetslöshet, utbildningsgrad, inkomster och utländsk 
bakgrund. Vid samkörning av de fyra variablerna har man 
identifierat 15 områden i fyra stadsdelar som utmärker sig. Det är 
bra att variablerna som har använts kommer från öppna data och hur 
verkligheten ser ut i Stockholm. Det är också viktigt att det är lätt 
att begripa varför begränsningarna finns.

Vi saknar däremot en viktig variabel som tydligt illustrerar var det 
kan finnas socioekonomiska utmaningar. Trångboddhet har oerhört 
negativa effekter på människors mående. För barn som växer upp i 
trångboddhet innebär denna att de inte kan läsa läxor i lugn och ro 
och inte heller kan vänner komma över för att leka. Barnen hänvisas 
till offentliga utrymmen för läxläsning och socialt umgänge 
Trångboddheten innebär också begränsningar för den personenliga 
integriteten, vilket i sin tur är negativt för människors hälsa. Vi vet 
utifrån myndigheters rapporter och Skillnadernas Stockholm, 
rapporten som stadens hållbarhetskommission tog fram, att 
trångboddheten samspelar med de andra variablerna som visar på 
den socioekonomiska segregationen i vår stad.

Mottagandet av asylsökande är primärt ett statligt åtagande och ska 
så förbli. Men för att mottagandet ska bli bra är det viktigt att 
kommunerna ges goda planeringsförutsättningar för att säkerställa 
ett socialt hållbart mottagande för individen. Om staden ska kunna 
lägga en god grund för att nyanlända (asylsökande som beviljats 
uppehållstillstånd) snabbt ska kunna etablera sig och inte hamna i 
segregation är det avgörande att arbetet kan påbörjas redan när de är 
asylsökande. Att börja sin tid i Stockholm som trångbodd i ett 
område som tampas med arbetslöshet, låga skolresultat och andra 
utmaningar är ingen bra start för någon som har kommit till Sverige. 
Därför önskar vi att trångboddhet tillförs som variabel.
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I förslaget för vilka områden i Stockholm som ska undantas för 
asylsökande att bosätta sig i på egen hand har inte hela stadsdelar 
ingått i begränsningen utan avgränsningen sträcker sig till områden 
inom stadsdelarna. Vilket innebär att asylsökande kan hamna i en 
situation där samhället genom Migrationsverket meddelar att de får 
bo i ett eget ordnat boende på ena gatan men däremot inte på gatan 
bredvid. Trots att gatorna ligger i samma stadsdel. Vi menar att det 
inte på något sätt är logiskt att staden väljer att begränsa vissa delar 
av en stadsdel i stället för hela stadsdelen. Det går inte att garantera 
att informationen som ges till asylsökande är tillräckligt tydlig och 
risken för att förvirring uppstår är stor. Vilket riskerar att leda till att 
stadsdelsförvaltningarna i större utsträckning tvingas att handlägga 
frågor som är Migrationsverkets ansvar att besvara och hantera. 
Därför föreslår vi att hela stadsdelarna ska anmälas som begränsade 
områden för asylsökande att ordna eget boende. För Husby innebär 
det att vi föreslår att samtliga sex DeSo-områden inom stadsdelen 
ska anmälas till Migrationsverket.

Genom en aktiv politik kan segregationen brytas och jämlikheten 
öka. I vår stad ska alla kunna växa och förverkliga sina drömmar i 
nära samverkan med myndigheter, näringslivet och föreningslivet 
skapar vi tillsammans goda förutsättningar för ett Stockholm för 
alla.

Reservation 2
Tjänstgörande ersättare Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade 
sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut

Vi föreslår följande:

- Att besvara remissen med följande uttalande

Genom en förändring i lagen (1994:137) om mottagande av 
asylsökande (LMA) som trädde i kraft 1 jan 2020 ges kommuner 
möjlighet att undanta vissa områden för asylsökande att bosätta sig 
i. Förändringen innebär också att asylsökande, som flyttar till eget 
boende i vissa områden med socioekonomiska utmaningar, som 
huvudregel inte får rätt till dagersättning, under förutsättning att 
kommunen anmält området till Migrationsverket. Syftet med 
förslaget är att asylsökande i fler fall än i dag ska välja att bo i 
områden där det finns förutsättningar för ett socialt hållbart 
mottagande och att de negativa sociala konsekvenserna av 
asylsökandes eget boende ska minska.

Vänsterpartiet blundar inte för att Eget boende (EBO) har medfört 
problem och att förändringar kan vara nödvändiga. Effekter som 
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EBO medfört är trångboddhet och att kvinnor som bor i inom EBO 
har en tendens att i lägre utsträckning delta i svenskundervisning 
eller annan sysselsättning än kvinnor som bor på 
Anläggningsboende (ABO) under asyltiden. På längre sikt riskerar 
det att påverka förutsättningarna för en snabbare etablering i arbets- 
och samhällslivet.  Migrationsverket har också ett ansvar att se till 
att utsatta grupper får det skydd de behöver på anläggningen, vilket 
kan skapa förutsättningar för att tidigt upptäcka förekomst av våld 
mot kvinnor och barn. Systemet med EBO kan också innebära att 
asylsökande samma omsättning inte omfattas av alla 
etableringsinsatser som samhället har att erbjuda. Det handlar bland 
annat om samhällsvägledning, att länka till förskola och skola, samt 
att uppmärksamma behov hos nyanlända barn. 
Vi vet däremot inte vad de här begränsningarna som förslaget 
innebär kommer att ha för effekter för barn som kan tvingas flytta 
mellan olika anläggningar eller påverkas av att föräldrarna riskerar 
att bli än mer ekonomiskt utsatta, då de även riskerar att förlora sin 
ersättning. Vi anser att barnperspektivet bör utredas och belysas i än 
högre utsträckning. Vi vet heller inte vilka kostnader det kommer 
att innebära för kommunen i form av ökande informationsinsatser 
eller ekonomisk nödhjälp om staten drar sig ur i högre utsträckning 
även detta skulle behövas utreda ytterligare.
Det vi däremot vet genom uppgifter från Migrationsverket är att i 
juli 2019, bodde omkring 56 procent i eget boende. Det beror dels 
på att många upplever anläggningsboenden som nedbrytande, dels 
på att man upplever närheten till släktingar och andra landsmän som 
en trygghet och slutligen på att det finns en brist på andra 
boendealternativ. Att många bosätter sig i samma områden beror på 
att Stockholm är en segregerad stad och att det är svårt att hitta 
hyresrätter med rimlig hyra i alla områden av staden. Detta är en 
konstaterad konsekvens av de omfattande ombildningar som 
genomfördes under Alliansstyret 2007-2014. Detta visar i sin tur på 
det stora behovet av att bygga fler hyresrätter med rimliga hyror 
över hela staden samt att inte genomföra några ombildningar av 
äldre hyresrätter till bostadsrätter. Det kommer inte att uppstå fler 
boendemöjligheter i mer välbeställda kommuner eller stadsdelar i 
Stockholm bara för att de asylsökande mister sin dagersättning.

Vi menar därmed att lagändringen inte kommer få de effekter som 
man hoppas att den ska ha. För att uppnå de målen om att skapa 
förutsättningar för ett social hållbart mottagande, måste vi i stället 
arbeta vidare med de åtgärder som arbetades fram under den förra 
majoriteten genom Skillnadernas Stockholm, genom att förstärka 
socialtjänst, förskola, skola och öka möjligheterna att nå goda 
levnadsvillkor. Det handlar om att arbetsmarknadsinsatser görs för 
att underlätta vägar till arbete och självförsörjning och att 
bostadsbolagen har insatser för att komma tillrätta med och 
förhindra otillåtna andrahandsuthyrningar och minska trångboddhet. 
Stadsdelsnämnderna har också de senaste åren, tillsammans med 
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andra ansvariga nämnder och bolagsstyrelser, lagt mycket resurser 
på socialt förebyggande åtgärder.

Vi anser att de människor som sökt sig till Sverige undan krig och 
förtryck ska ges goda förutsättningar och möjligheter att komma in i 
samhället. Vi tror inte på en politik som domineras av sanktioner 
och indragna bidrag för de asylsökande som, i likhet med andra 
invånare, vill besluta om sin egen bostadsort, eller bostadsområde.

Reservation 3
Ledamoten Janina Fond (SD) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
 Att delvis bifalla förslaget
 Därutöver vill vi anföra följande:

Stadsdelsnämnden har på remiss mottagit möjligheten att yttra sig 
gällande anmälan av kommunområden till undantag av den nya 
EBO-lagstiftningen som träder i kraft 1 juli 2020.

Vi Sverigedemokrater ser positivt på att dagersättning och särskilt 
bidrag utgår vid nyanländas flytt till områden med socioekonomiska 
utmaningar. Genom att stoppa inflödet av nya personer som 
behöver integreras, kan segregationen stävjas.

Vi ställer oss dock frågande kring varför man ämnar att anmäla en 
del av Stockholms Stads utsatta områden för detta undantag. Istället 
bör samtliga områden som på sikt riskerar få en förvärrad situation, 
inkluderas. Vi anser att utgångspunkten för undantag i EBO-
lagstiftningen ska grunda sig i rapporten ”Kriminell påverkan i 
lokalsamhället – En lägesbild för utvecklingen i utsatta områden” 
(2019, Nationella operativa avdelningen). Därför bör Stockholms 
Stad anmäla följande områden till undantag:

Husby
Rinkeby/Tensta
Älvsjö/Solberga
Bredäng
Hagsätra/Rågsved
Hässelby/Vällingby
Vårberg
Östberga

Att enbart fokusera på områden som betecknas som särskilt utsatta 
och utelämna utsatta områden innebär en förvärrad situationen i 
områden som idag klassas som utsatta områden. På sikt riskerar 
därför de områden som idag klassa som utsatta inom en nära 
framtid bli klassade som särskilt utsatta.
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Mot bakgrund av ovanstående föreslår Sverigedemokraterna
Att: även områden som betecknas som utsatta omfattas av 
undantaget i EBO-lagen.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/118-2 Tjänsteutlåtande - Reglering av EBO 

asylsökande inom Stockholms stad
 RK 2020/118-1.3 Bilaga 1 - Tjänsteutlåtande om Reglering 

av EBO asylsökande inom Stockholms stad
 RK 2020/118-1.1 Bilaga 3 - Utvalda DeSO-områden
 RK 2020/118-1.2 Bilaga 2 - Beskrivning om DeSO-områden
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§ 41
Objekt- och anhöriganställningar inom ledsagar- och 
avlösarservice 
RK 2019/578

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Socialnämnden har, på uppdrag av kommunfullmäktige, utarbetat 
ett förslag till modell för att begränsa möjligheterna att ha anhöriga 
anställda inom ledsagar- och avlösarservice. Modellen syftar till att 
kvalitetssäkra insatserna ledsagning och avlösning och skapa bättre 
förutsättningar för att insatserna utförs på ett rättssäkert sätt. 
Brukarperspektivet beaktas genom att den enskildes synpunkter 
tydligare tas tillvara och krav på kompetens säkerställer att syftet 
med insatsen uppnås. Socialnämnden föreslår att anställning av 
anhörig endast ska godkännas om synnerliga skäl föreligger. 
Förvaltningen ställer sig positiv till den föreslagna modellen att 
begränsa anhöriganställningar inom ledsagar- och avlösarservice.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Ledamoten Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) lämnade ett eget förslag 
till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 
förslaget.

Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Deltar ej i beslutet
Vice ordföranden Elvir Kazinic (S) anmälde att Socialdemokraterna 
inte deltar i beslutet.

Reservation
Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut

Vi föreslår följande:
- Att delvis godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande som remissvar
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- Att nämnden föreslår att det även införs begränsning för 
objektsanställningar på liknande sätt som föreslås för 
anhörigsanställningar
- Att därutöver anföra

Den rödgrönrosa majoriteten gav förvaltningen i uppdrag att utreda 
frågan om anhörig- och objektsanställningar inom avlösning och 
ledsagning förra mandatperioden vilket gjordes. Utredningen visade 
att det finns flera nackdelar med dessa typer av anställningar såsom 
försvårad insyn och uppföljning samt den beroendeställning som 
brukaren kan ha gentemot en anhörig som vårdare.

Anhörig- och objektsanställningar visade sig finnas framförallt hos 
privata utförare men även hos stadsdelarna och då framförallt i 
ytterstaden Hässelby-Vällingby, Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista. 
Modellen som nu är framtagen för att begränsa anhöriganställningar 
är rätt väg att gå. Dels för brukarens möjlighet till ett självständigt 
liv och för att bryta isolering samt för personalen inom LSS vars 
yrke behöver uppgraderas och statusen höjas genom att samma krav 
ställs på alla som anställs.

Det kommer dock finnas möjlighet framöver att frångå regeln vid 
särskilda fall vilket beslutas av enhetschef på beställarenhet. Dock 
föreslås inga begränsningar gällande objektsanställningar förutom 
om den anställde är anhörig. En del problem med 
objektsanställningar kvarstår oavsett om den anställde inte är 
anhörig d.v.s. bristen på insyn, svårigheter vid uppföljning och att 
den anställde inte har kollegor eller samma möjlighet till 
arbetsledning. Vi vill därför att en begränsning även infördes 
generellt för objektsanställningar på liknande sätt som 
anhöriganställningar.
 

Handlingar i ärendet
 RK 2019/578-2 Tjänsteutlåtande - Objekt- och 

anhöriganställningar inom ledsagar- och avlösarservice
 RK 2019/578-1.3 Bilaga 1 - Objekt- och 

anhöriganställningar inom ledsagar- och avlösarservice En 
modell för att begränsa möjligheterna till att ha anhöriga som 
anställda 

 RK 2019/578-1.2 Bilaga 2 - Objekt- och 
anhöriganställningar inom ledsagar- och avlösarservice En 
modell för att begränsa möjligheterna till att ha anhöriga som 
anställda 
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§ 42
Satsa på F-9-skolor i Rinkeby 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/626

Beslut 
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning har fått motionen ”Satsa på F-9-
skolor i Rinkeby” på remiss. Olle Burell (S) föreslår i motionen att 
Stockholms stad ska uppdra åt utbildningsförvaltningen att snarast 
bygga om skolstrukturen i Rinkeby så att alla kommunala 
grundskolor erbjuder sina elever en sammanhållen skolgång från 
och med förskoleklass till och med årskurs 9.

Förvaltningen ställer sig positiva till inriktningen att bygga om 
skolstrukturen i Rinkeby då kontinuitet i förskole- och skolgång är 
en av flera faktorer som gynnar barns utveckling och lärande. Inom 
utbildningsförvaltningen pågår dock redan ett arbete med att bygga 
om skolstrukturen i Rinkeby för att erbjuda eleverna en mer 
sammanhållen skolgång. Med hänvisning till det pågående arbetet 
avstyrker förvaltningen förslaget om att kommunfullmäktige ger 
utbildningsförvaltningen ett nytt uppdrag om att snarast bygga om 
skolstrukturen i Rinkeby.

Förvaltningen föreslår att Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag 
till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 
förslaget. Ledamoten Ahmed Sharaf Abdi (V) anslöt sig till 
Socialdemokraternas förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.
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Reservation
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) samt Ahmed Sharaf Abdi 
m.fl. (V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 
förslag enligt följande:

Förslag till beslut
1. Att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen
2. Att därutöver anföra

Det är viktigt att de skolor som erbjuds invånarna i Rinkeby är av 
högsta kvalitet och upplevs som intressanta för föräldrar och barn. 
Vi tror att en viktig del i detta är att kunna erbjuda en sammanhållen 
skolgång utan att eleverna behöver byta skola endast för att de blir 
äldre. Därför är förslaget att satsa på F-9-skolor i Rinkeby intressant 
och bör utredas.

Handlingar i ärendet
 RK 2019/626-2 Tjänsteutlåtande - Satsa på F-9-skolor i 

Rinkeby
 RK 2019/626-1.1 Bilaga 1 - Motion om satsa på F-9-skolor i 

Rinkeby
 RK 2019/626-1 Bilaga 2 - Remissbrev
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§ 43
Motion om att utveckla Kista busstorg 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/623

Beslut 
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat Motion om att utveckla Kista 
busstorg till bland annat Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 
Motionärerna framför att Kista busstorg är otryggt och ogästvänligt, 
präglat av mörker och utan växtlighet. För att åstadkomma en plats 
som är välkomnande menar de att det krävs ett gemensamt ansvar 
för att ta fram en plan. Motionärerna föreslår att staden bildar en 
arbetsgrupp för att se över utvecklingen av området. En 
genomförandeplan som påbörjas 2020 bör även arbetas fram.

Förvaltningen delar i stort den uppfattning om Kista busstorg som 
motionärerna beskriver. De senaste åren har vissa förbättringar 
genomförts utifrån samverkan mellan berörda aktörer. Belysta 
figurer har placerats ut vid busstorgets väntområde, rulltrapporna 
från torget till gallerian har fräschats upp och försök har gjorts för 
att bli av med duvorna som skräpar ned. För att bidra till trygga och 
trivsamma utemiljöer har förvaltningen under 2019 inlett ett arbete 
med Samråd Järva. Satsningen syftar till att åstadkomma ökad 
samverkan mellan förvaltningar, bolag och privata aktörer. 
Förvaltningen avser dessutom att under 2020 initiera försök med 
platssamverkan vid Kista busstorg.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag 
till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 
förslaget.

Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.
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Reservationer
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
1. Att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen
2. Att därutöver anföra

Kista busstorg har under många år varit ett bekymmer för oss 
boende på Järva. Det är positivt att ett arbete nu har initierats för att 
nå förbättringar. Vi vill dock att motionen tillstyrks och att arbetet 
omgående startas och bedrivs med full kraft genom att också 
fullmäktige ställer sig bakom den.

Handlingar i ärendet
 RK 2019/623-2 Tjänsteutlåtande - Motion om att utveckla 

Kista busstorg
 RK 2019/623-1.1 Bilaga - Motion om att utveckla busstorget 

i Kista
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§ 44
Motion om försök med fri ledsagning 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/606

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Maria Ljuslin och Alexandra Mattsson Åkerström (båda V) 
motionerar om att Stockholm stad inför fri ledsagning på prov, även 
kallat ”Laholmsmodellen” för att sedan utvärdera försöket och dra 
lärdomar inför ett permanent införande i staden senast 2022. 
Bakgrunden till motionärernas förslag är att många personer som 
idag har ledsagning upplever att det är svårt att få de timmars 
ledsagning de behöver samt att det är en administration och 
byråkrati kring insatsen. I stadens budget för 2020 har 
socialnämnden fått i uppdrag att i samarbete med kommunstyrelsen 
utreda förutsättningarna för, och de ekonomiska konsekvenserna av, 
att införa den så kallade Laholmsmodellen med större flexibilitet 
inom ledsagning. När det gäller motionen anser förvaltningen att 
den utredning som kommer att göras inom socialnämnden kommer 
belysa effekterna av att införa ”Laholmsmodellen”. Förvaltningen 
lämnar därför motionen utan eget ställningstagande.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2019/606-2 Tjänsteutlåtande - Motion om försök med fri 

ledsagning
 RK 2019/606-1.1 Bilaga - Motion om försök med fri 

ledsagning
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§ 45
Anmälan till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) av ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS – kvartal 4, 2019 
RK 2020/104

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet att kvartalsvis 
rapportera gynnande beslut som inte verkställts inom tre månader 
från beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera avbrott i 
verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden fram till 
dess att besluten är verkställda. Rapportering sker till Inspektionen 
för vård och omsorg (IVO). Rapportering sker även till 
äldrenämnden, socialnämnden och stadens revisorer. Detta ärende 
avser rapportering för kvartal 4, 2019.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 RK 2020/104-1 Tjänsteutlåtande - Anmälan till Inspektionen 

för vård och omsorg (IVO) av ej verkställda beslut enligt 
SoL och LSS - kvartal 4, 2019

 RK 2020/104-2 Bilaga 1 Kvartal 4-2019 äldreomsorgen 
 RK 2020/104-3 Bilaga 2 Kvartal 4-2019 Funktionshinder 
 RK 2020/104-4 Bilaga 3 Kvartal 4-2019 IOF 
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§ 46
Anmälan patientsäkerhetsberättelse äldreomsorgen 2019 
Patientsäkerhetsberättelsen för Kista servicehus och Rinkeby 
vård- och omsorgsboende
RK 2020/67

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 
handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Enligt patientsäkerhetslagen (SFS 2010:659) ska vårdgivaren senast 
den första mars varje år upprätta en patientsäkerhetsberättelse för 
föregående år. Syftet med patientsäkerhetsberättelsen är att 
underlätta för vårdgivaren att ha kontroll över verksamhetens 
patientsäkerhetsarbete och för Inspektionen för vård- och omsorg att 
utföra sin tillsyn.

Patientsäkerhetsberättelsen för Rinkeby-Kista äldreomsorg i egen 
regi redovisas i sin helhet i bilaga.

 Under 2019 har ett viktigt fokusområde gällande hälso- och 
sjukvården varit att utveckla dokumentationen i 
patientjournalerna utifrån dokumentationsmodellen ICF, 
Internationell klassifikation av funktionstillstånd, 
funktionshinder och hälsa, och genomföra verksamhetsegna 
kontroller av dokumentationen.

 Patientsäkerheten har följts upp genom egenkontroll, 
händelserapportering, dokumentationsgranskning, 
brukarundersökning, verksamhetsuppföljning av vård- och 
omsorgsboendet och dagverksamheten på uppdrag av 
äldreförvaltningen har genomförts av 
stadsdelsförvaltningen, kvalitetsgranskning från Apoteket 
AB, farmacikonsult (maj-2019), inspektion från 
livsmedelsverket/miljöförvaltningen.

 Den viktigaste åtgärden som vidtagits för att öka 
patientsäkerheten är strukturerade och regelbundna 
teammöten som leds av sjuksköterska.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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Handlingar i ärendet
 RK 2020/67-2 Tjänsteutlåtande - Anmälan 

patientsäkerhetsberättelse äldreomsorgen 2019
 RK 2020/67-1 Bilaga Rinkeby-Kista äldreomsorg 

patientssäkerhetsberättelse 2019
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§ 47
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 

Beslut 
Skrivelsen ”Hur används rapporten "Tjejers egenmakt i Järva" i 
stadsdelens verksamhet?” från Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V). 
överlämnas till förvaltningen för beredning.

Inkommen skrivelse
Inkommen skrivelse ”Hur används rapporten "Tjejers egenmakt i 
Järva" i stadsdelens verksamhet?”, diarienummer RK 
2020/199, från Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V).
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§ 48
Postlista 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av postlista från och med den 29 januari 2020 till och med 
den 9 mars 2020.
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§ 49
Uppdragslista 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 26 
mars 2020.
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§ 50
Konferenser och utbildningar 
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla.
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§ 51
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
RK 2020/122

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
den 5 februari 2020.

Handlingar i ärendet
 260753 Prototokoll 2020-02-05
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§ 52
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
RK 2020/121

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
den 6 februari 2020.

Handlingar i ärendet
 260745 Protokoll funktionshinderråd 2020-02-06

Sida 88 (95)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Protokoll nr 3/2020

2020-03-26

§ 53
Protokoll från rådet trygghet i fastighet och utemiljö 
RK 2020/109

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av protokoll från rådet trygghet i fastigheter och utemiljö 
den 12 februari 2020.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/109-1 Protokoll från rådet Trygghet i fastigheter 

och utemiljö
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§ 54
Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Ärende Beslut Delegat
Beslut att 
stadsdelsnämndens 
sammanträde hålls inom 
stängda dörrar
Dnr: RK 2020/182

Sammanträdet ska 
hållas inom 
stängda dörrar.

Stadsdelsnämnd
ens
ordförande

Remiss - uppställning av 
två st foodtrucks,
Grönlandsparken vid
Kistagången/Grönlandsg
atan
Dnr: RK 2020/178

Stadsdelsförvaltnin
gen har inget att 
erinra i
ärendet.

Avdelningschef

Internremiss om 
markupplåtelse – 
Manskapsbod
Dnr: RK 2020/155

Stadsdelsförvaltnin
gen har inget att 
erinra i
ärendet.

Avdelningschef

Sida 90 (95)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Protokoll nr 3/2020

2020-03-26

§ 55
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m. 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen.
 
1. Beslut från socialnämnden –  Våld i nära relationer -
Socialtjänstinspektörernas kvalitetsgranskning
2020-02-12
Diarienummer: RK 2020/107

2. Beslut från socialnämnden – Stödmaterial för barnrättsperspektiv 
vid handläggning av ekonomiskt bistånd
2020-02-12
Handlingsnummer;
Tjänsteutlåtande: RK205046
Protokollsutdrag: RK205042
Bilaga 1: RK205045
Bilaga 2: RK205043
Bilaga 3: RK205044
 
3. Beslut från kommunfullmäktige – Distanssammanträden i 
Stockholms stad
2020-03-25
Dnr: RK 2020/197
 
4. Rapport från stadsrevisorerna – Äldre med psykisk ohälsa
2020-03-10
Handlingsnummer för rapporten: RK 205534
 
5. Förvaltningsgrupp, protokoll 2020-03-19
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Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning
Administrativa avdelningen

Borgarfjordsgatan 14
Box 7049
164 07 Kista
Telefon 08 508 01 000
rinkeby-kista@stockholm.se
stockholm.se

Ärende 12 – Bilaga

Svar på frågor på ärenden till 
stadsdelsnämndens sammanträde 26 mars 2020

Fråga på ärende 29

Förvaltningen föreslår ett bidrag på 6000 kr som ska täcka 
förtäring för deltagarna. I ansökan anges 60 deltagare i 5 dagar 
och ca 100 kr per dag. Stämmer beloppet?

Beloppet stämmer men skrivningen avseende vad beloppet ska gå 
till är fel. Därför har ärendet fått två ändringsblad som förtydligar 
att bidraget inte avser att ”täcka” förtäring utan är ett bidrag ”till 
förtäring på lägren”.

Frågor på ärenden 30-35 

Angående föreningsbidrag som fått avslag. Har förvaltningen 
någon dialog med ansökande föreningar så som att förklara 
varför ansökan innehåller felaktigheter, är oklara eller 
ofullständiga? 

Föreningarna kan läsa förvaltningens bedömning i tjänsteutlåtandet. 
De som vill ha ytterligare förklaring eller förtydligande gällande 
förvaltningens bedömning är välkomna att kontakta förvaltningen. 
Någon annan form av dialog är inte planerad.

Får föreningar rätta till felaktigheter, missförstånd m m även 
om tiden för ansökan hinner gå ut? 

Enligt riktlinjerna har föreningarna fem arbetsdagar på sig att 
korrigera och komplettera ansökan efter att förvaltningen begärt in 
komplettering. Alla sökande föreningar har fått kompletteringsbrev 
där det är specificerat vad de behöver komplettera med för att 
ansökan ska anses vara komplett och handläggas. Förvaltningen har 
skickat ut en påminnelse om begärd komplettering och bland de 22 
inkomna ansökningarna var det tre föreningar som inte 
kompletterade. 

Spånga Tensta tog sina föreningsbidragsärenden för 2020 i 
december 2019. Vi tar dem nu den 26 mars då nästan 3 
månader på budgetåret gått. Vad är fördelen med det?
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Svar på frågor på ärenden till 
stadsdelsnämndens sammanträde 26 mars 
2020

Förvaltningen genomförde en översyn av riktlinjerna för 
föreningsbidrag under 2019 och kom fram till de gamla riktlinjerna 
bl.a. inte samspelade med budgetåret. Riktlinjerna reviderades och 
de nya antogs av nämnden på sammanträdet den 19 december 2019 
(RK 2019/609).

I de nya riktlinjerna har prioriteringar för bidragsgivningen tagits 
bort. Istället fastställs prioriteringar och bidragsnivåer årsvis i 
stadsdelsnämndens verksamhetsplan och budget för kommande år. I 
den tidigare versionen av riktlinjerna var första oktober den dag då 
ansökningstiden för kommande års bidragsomgång startade. 
Eftersom första oktober är före det att nämnden antar budget för 
kommande verksamhetsår så samspelade bidragsgivningen inte med 
budgetåret. I de nya riktlinjerna är datum för ansökningstid inte 
utskrivet. I praktiken kan en bidragsomgång genomföras efter att 
nämnden beslutat budget och prioriteringar. Därefter kan 
föreningsbidragsomgången annonseras och förvaltningen handlägga 
inkomna ansökningarna. Beredningen av ärendena till 
föreningsbidrag har hanterats skyndsamt och sammanträdet i mars 
är det första möjliga sammanträde då föreningsbidragen kan tas upp 
för beslut. 

Fördelen med att följa budgetåret är att nämnden årsvis kan 
prioritera bidragsgivningen och besluta beloppsnivåer för bidragen 
samt besluta om den totala budgeten för föreningsbidrag inom 
ramen för nästkommande års tilldelade budget.

Frågor på ärenden 37-38

Förutspås i planen att det blir brist på framtida 
demensboenden. Vad kan man göra för att blivande nya 
Rinkeby Vård- och omsorgsboende blir ett bra boende för 
demenssjuka? 

I planeringen av det nya vård- och omsorgsboendet deltar 
förvaltningen i ett nära samarbete med Micasa, byggherren, 
arkitekter m fl. Från förvaltningen deltar bland annat enhetschefen 
för Kista vård- och omsorgsboende och avdelningschefen för att 
säkerställa att boendet utformas på ett bra sätt för de äldre och med 
fokus på äldre med demenssjukdomar.  

Demenssjuka har rätt till daglig utevistelse med hög kvalitet. 
Hur kan detta ordnas i detta nya boende. 
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Svar på frågor på ärenden till 
stadsdelsnämndens sammanträde 26 mars 
2020

Verksamheten ansvarar för att de boende inom ett vård- och 
omsorgsboende erbjuds lämpliga aktiviteter för såväl fysisk, 
kognitiv och social stimulans. Verksamhetens drift kommer enligt 
nuvarande planering att upphandlas och företaget ansvarar då för att 
alla boende erbjuds daglig utevistelse. I planering av byggnation har 
behovet av tillgång till utevistelse för de boende beaktats med såväl 
gemensam uteplats som balkonger.

Fråga på ärende 51

Frågor från pensionärsrådet: Har verksamhetsbidragen till 
pensionärsrådets aktivitetscenter betalats ut? 

Ja, det är utbetalt.

När kan en dörröppnare till Mötesplats (Aktivitetscentret?) i 
Rinkeby installeras?

Detta är beställt. Det är inte klart när installation av dörröppnare 
kommer att ske utifrån rådande tider. Verksamheten är för 
närvarande stängd utifrån folkhälsomyndighetens 
rekommendationer. 

Frågor på ärenden 26, 28 och 33 samt övrig fråga om 
föreningsbidrag

Varför har man minskat bidraget till de föreningar som fick 
bidrag förra året (ärendet 26)?

Varje förenings ansökan bedöms årsvis. Bedömningarna görs efter 
nämndens prioriteringar och totalt beviljad budget för 
föreningsbidrag. Föredelningen av belopp mellan föreningar 
behöver anpassas till antalet inkomna och kompletta ansökningar 
samt med hänsyn till riktlinjerna och nämndens prioriteringar för 
året. Därför kan föreningar få både högre och lägre belopp årligen.
 
Hur kommer det sig att man inte satsar mer på Aif Kista 
(ärende 28), som gjort ett oerhört arbete både i förvaltningen 
och området?

Förvaltningen instämmer i att föreningen har en bra verksamhet och 
har därför föreslagit att de får stöd till att hyra dockar till hjärt- och 
lungräddning. Övrig verksamhet som exempelvis ledararvode, 
material och priser kan föreningen med fördel söka bidrag för från 
idrottsförvaltningen. Upplysningsvis så kan en föreningen som 

Sida 94 (95)



Information

Svar på frågor på ärenden till 
stadsdelsnämndens sammanträde 26 mars 
2020

erhållit stöd från en stadsdelsnämnd inte beviljas bidrag från 
idrottsförvaltningen i enlighet med deras riktlinjer. 

Har man försökt ta kontakt med svensk-grekiska kvinnor 
(Ärende 33), eftersom de bara får avslag pga. ekonomisk 
planering (oklart för förvaltningen)

Förvaltningen har inte varit i kontakt med Svensk-grekiska 
kvinnoföreningen utöver den information de får när ärendena 
expedieras. Föreningen är välkomna att kontakta förvaltningen om 
de har frågor kring bedömningen av ansökan.

Varför finns det ingen sammanställning ärenden på 
hela föreningsbidrag?

Sammanställningen 2018 hade en beslutssats för att omdisponera 
budget till idéburet offentligt partnerskap vilket inte var fallet i år. 

Sammanställningen 2019 redovisade endast de ärenden som inte 
blev kompletta och därför avslogs av den anledningen. 

Sammanställningen för diskvalificering på grund av att ansökan är 
ofullständig ligger i år i varje ärende. Nämndens antagna riktlinjer 
utgör det beslut som förvaltningen verkställer. Ett eget ärende för de 
ärenden som inte är kompletta och diskvalificeras blir därför ett 
beslut utöver det beslut som nämnden redan fattat genom 
riktlinjerna för föreningsbidrag. 

Förfarandet med sammanställningen i varje ärende underlättar även 
sökbarheten bland föreningsbidrag i staden då rubriken 
”Sammanställning” inte ger information om vilka föreningar 
ärendet berör.
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